

日本东京大阪豪华 6 天游

Tour Code: JP6

6 Days Central Japan – Tokyo Osaka



行程特色

- ★ 全程入住日本当地五花标准酒店，两晚入住温泉大酒店 Stay in 5* Hotel, 2 nights in Onsen Hotel
- ★ 一次玩转东京，名古屋，京都，奈良，大阪 Tokyo / Nagoya / Kyoto / Nara
- ★ 和风美景：皇居二重桥，浅草寺，富士山五合目，忍野八海，平和公园，马龙宿，热田神宫，金阁寺，东大寺 Two-Tiered Bridge/ Senso-ji Temple/ Mt. Fuji 5th Station/ Oshino Hakkai/ Heiwa Park/ Magome-juku/ Atsuta Jingu Shrine/ Kinkakuji Temple (Golden Pavilion Temple)/ Todai-ji Temple/ Nara Park
- ★ 品尝日本地道美食，特别赠送长脚蟹大餐 Enjoy Japanese Cuisines, Free Long-Legged Crab Meal

指定自费 Compulsory Tours: (新币 420.00 每人，此费用已经包含在团费里，无需另外支付; SGD420.00 per person, included in the tour fare) 金阁寺 + 东大寺 + 奈良公园 + 热田神宫 + 银座商业区

小费已含在团费内，Tipping is included in the tour fare. Chinese Speaking Guide Only

Day 1 抵达东京 Arrive Tokyo

抵达东京成田空港 (NRT)，客人自行搭乘穿梭巴士前往酒店。(从 10:30 至 21:30 有专人在成田机场接机指导客人前往搭乘穿梭巴士前往酒店，其余时间段抵达的客人请自行前往酒店汇合团队)。导游会在当晚打电话给客人，确认第二天的集合时间。

Arrival at Tokyo Narita Airport, take the hotel shuttle bus and transfer to hotel. (From 10:30-21:30, there is a representative will assist guests at airport and guided them to the shuttle bus station.) Your tour guide will contact you in the evening to confirm the meeting time for next day morning.

酒店：成田希尔顿或同级 Hilton Tokyo Narita Airport or similar

Day 2 东京 Tokyo

早餐后前往【皇居二重桥】参观，因其倒影倒映在水面上恰似一副眼镜，又称眼镜桥，为东京著名地标，相当的古雅。远眺 634 公尺高的【天空之树】，远眺东京之美。【浅草寺】又名金龙山浅草寺，是东京都内历史最悠

久的寺院，可在寺前的【仲见世商业街】选购特色伴手礼。前往【LAOX 电器免税店】银座总店疯狂购物。晚上回酒店并享受酒店内的温泉设施，也可以遥望日本第一名峰【富士山】，富山河口湖或石以及温泉住宿，充分享受温泉心情。享用【长脚蟹大餐】。

B/L/D

After breakfast visit 【Imperial Double Bridge】，also known as Glasses Bridge, is the famous landmark in Tokyo. Overlooking the 【Tokyo Sky Tree】and enjoy the beauty of Tokyo. Next visit 【Sensoji Temple】in Tokyo (also known as Asakusa Kannon Temple) is a Buddhist temple located in Asakusa. It is one of Tokyo's most colorful and popular temple. You can shop for some souvenirs at 【Nakamise Commercial Street】just right in front of Sensoji Temple. After that, proceed to 【LAOX Duty Free Shop】for shopping. Tonight check in to hotel and enjoy the hot spring facility in the hotel. Dinner will be famous 【Long-legged crab】.

酒店：石和春日居或富士馆或同级 Kasugai View Hotel or similar

